

PRULink Dyna Growth III Fund

All data is as of 30 September 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆截于2023年9月30日的数据

Semua data seperti pada 30 September 2023 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Objective / 目标 / Objektif Dana

The Fund invest into structured deposits. These structured deposits provide investors with exposure to (1) Malaysian fixed income securities and (2) multiple assets classes such as global equities, real estates, commodities, foreign exchange and alternative investments. The Funds aim to maximise risk adjusted returns and to grow the value of the funds to the lifetime highest values at maturity.

本基金投资于结构性存款。这些存款让投资者得以投资于(1)马来西亚固定收益证券，以及(2)多元化的资产，如全球股票、不动产、原产品、外汇和非主流投资。本基金旨在于赚取最高的风险调整回酬，以及使基金在期满时达至生命周期的最高价值。

PRULink Dyna Growth Funds melabur dalam deposit berstruktur. Deposit berstruktur ini memberi pelabur pendedahan kepada (1) sekuriti pendapatan tetap Malaysia dan (2) pelbagai kelas aset seperti ekuiti global, hartanah, komoditi, pertukaran asing dan pelaburan alternatif. PRULink dyna growth funds berusaha untuk memaksimumkan pulangan risiko terlaras dan mengembangkan nilai dana-dana untuk mencapai nilai yang tertinggi pada kematangan.

Where the Fund invests

基金投资所在

Komposisi Pelaburan Dana



Asset Allocation

资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1	Prudential Global Optimal 2031 FRNID	100.00
---	---	--------

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

Prudential Assurance Malaysia Berhad
马来西亚保诚保险有限公司

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan

22/08/2011

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini

RM128,598.16

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan

up to 1.30% p.a.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini

RM0.89718

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Dyna Growth III Fund



Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

	1 month	3 months	6 months	1 year	3 years	5 years	Since Inception
Price Movement / 价差 / Pergerakan Harga	-0.52%	-0.84%	0.04%	7.07%	-1.88%	-11.32%	-10.28%
Benchmark / 基准指标 / Penanda Aras	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA
Outperformance / 表现对比 / Perbezaan Prestasi	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA

PRU Link Dyna Growth III Fund

All data is as of 30 September 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年9月30日的数据

Semua data seperti pada 30 September 2023 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

As expected, BNM kept the Overnight Policy Rate ("OPR") at 3.00% with a shift in the monetary policy stance from "slightly accommodative" to "consistent with the current assessment of domestic inflation and growth prospects" while retaining its data-dependent policy leaning. CIMB Treasury and Markets Research retained their OPR forecast at 3.00% through end 2024. August 2023 CPI remained unchanged from the previous month, growing at 2.00% as price increases at restaurants and hotels slowed while that of food and non-alcoholic beverages grew. Core inflation continued to hover above the 2.00% target, moderating to 2.50% in August 2023 (July 2023: 2.80%).

The government reiterated its commitment to narrowing the budget gap to 3.5% of GDP by 2025 while upgrading the GDP growth target to 5.00% - 6.00% (previously: 4.50% - 5.50%) in its Mid-Term Review of the 12th Malaysia Plan. It aims to achieve those targets via funding higher development spending with revenue enhancement, targeted subsidies and better efficiency in public service delivery. This review is aligned to the core principles of the MADANI Economic Framework, the National Industrial Master Plan 2030 and National Energy Transition Roadmap 2050. Further details will be unveiled at the upcoming Budget 2024 unveiling on 13 October 2023. Over in the US, the government narrowly escaped a shutdown with a deal struck to keep the government funded until 17 November while the Federal Open Market Committee held interest rates unchanged as expected but reiterated the market narrative of holding interest rates higher for longer while also indicating one more hike before the end of the year. Both the long term and short term Malaysian interest rates rose in the month of September 2023.

一如预期，马来西亚国家银行将银行隔夜政策利率（OPR）保持在3.00%，货币政策立场从“稍微具伸缩性”转至“与目前的境内通胀和成长展望评估一致”，同时维持了与数据相关的政策倾向。联昌国际财务与市场研究（CIMB Treasury and Markets Research）将直到2024年杪的OPR预测保持在3.00%。2023年8月的消费者物价指数（CPI）和上个月同样增长2.00%，因为餐馆和酒店的价格涨势有所减缓，但食物与非酒精饮品的价格却走高。核心通胀持续企于2.00%目标以上的水平，在2023年8月降至2.50%（2023年7月：2.80%）。

政府重申其将2025年财政预算差距收窄至国内生产总值3.5%的决心，同时在第12大马计划中期检讨里把国内生产总值成长目标从4.50%-5.50%提高到5.00%-6.00%，并打算通过以下方式达至这些目标：增加收入以为较高的发展开销提供融资、定向津贴，以及提高公共服务的效率。有关检讨与昌明大马经济架构、2030年新工业大蓝图以及2050年国家能源转型路线图的核心原则一致。进一步的详情将在2023年10月13日宣布2024年财政预算案时揭露。在美国，国会最后一刻达至协议以为政府的运作提供资金到11月17日，避免了关闭危机。与此同时，联邦公开市场委员会（FOMC）一如预期将利率保持不变，但重申“在较长的时间内保持高利率”，与市场言论一致，并且表示会在年杪前再升息一次。2023年9月，马来西亚的长期与短期利率双双走升。

Seperti yang dijangkakan, BNM mengekalkan Kadar Dasar Semalam ("OPR") pada 3.00% dengan anjakan pendirian dasar monetari daripada "sedikit akomodatif" kepada "konsisten dengan penilaian semasa inflasi domestik dan prospek pertumbuhan" sambil mengekalkan kecenderungan dasar yang bergantung kepada data. CIMB Treasury and Markets Research mengekalkan unjuran OPRnya pada 3.00% sehingga akhir 2024. CPI Ogos 2023 kekal sebagaimana bulan sebelumnya, meningkat pada 2.00% apabila kenaikan harga di restoran dan hotel memperlambat sementara makanan dan minuman bukan beralkohol meningkat. Inflasi teras terus berlebar di atas sasaran 2.00%, menyederhana kepada 2.50% pada Ogos 2023 (Julai 2023: 2.80%).

Kerajaan mengulangi komitmennya untuk mengecilkan jurang belanjawan kepada 3.5% daripada KDNK menjelang 2025 sambil menaik taraf sasaran pertumbuhan KDNK kepada 5.00% - 6.00% (sebelum ini: 4.50% - 5.50%) dalam Kajian Separuh Penggal Rancangan Malaysia Ke-12. Ia bertujuan untuk mencapai sasaran tersebut melalui pembiayaan perbelanjaan pembangunan yang lebih tinggi dengan peningkatan hasil, subsidi bersasar dan kecekapan penyampaian perkhidmatan awam yang lebih baik. Kajian semula ini diselaras dengan prinsip teras Rangka Kerja Ekonomi MADANI, Pelan Induk Perindustrian Nasional 2030 dan Hala Tuju Peralihan Tenaga Nasional 2050. Butiran lanjut akan diumumkan semasa pembentangan Belanjawan 2024 yang akan datang pada 13 Oktober 2023. Meninjau US, kerajaan hampir tidak dapat mengelakkan penutupan dengan perjanjian yang dicapai untuk memastikan kerajaan dibiayai sehingga 17 November manakala Jawatankuasa Pasaran Terbuka Persekutuan seperti yang dijangkakan mengekalkan kadar faedah sedia ada tetapi mengulangi naratif pasaran untuk mengekalkan kadar faedah lebih tinggi bagi lebih lama di samping mengisyaratkan satu lagi kenaikan sebelum akhir tahun tahun ini. Kedua-dua kadar faedah jangka panjang dan jangka pendek Malaysia meningkat pada September 2023.

PRU Link Dyna Growth III Fund

All data is as of 30 September 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年9月30日的数据

Semua data seperti pada 30 September 2023 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Disclaimer

All data is as of last calendar date of the month.

Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall prevail.

任何投资皆涉及投资风险，包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入，将以保单文件者为准。若说明书的英文、马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa lalu dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda (yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana. Produk berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.